
Kulttuuritoimikunnan kokous 
 

 
    9.9.2024 
 
 

 
Sivistysosasto, kulttuuri- ja vapaa-aikapalvelut, kulttuuritoimi 
 

Kulttuuritoimikunnan kokousmuistio  
Keskiviikkona 9.9.2024 klo 16 Myllykirjaston Kivipirtin kokoustila 
 
Läsnäolijat: Meiju Kaakinen (vara pj), Tii Veijola (sihteeri), Esko Huotari, Marita Suomela, 
Sandra Marcelletti, Anu Suutari, Esa Linnola, Aki Kauppi.  
 

1. Kokouksen avaus:  
 
Varapuheenjohtaja avaa kokouksen klo 16.01 

 
2. Läsnäolijoiden toteaminen: 

 
Todettiin läsnäolijat. Varapuheenjohtaja toimii kokouksessa puheenjohtajana, koska 
puheenjohtaja on estynyt osallistumasta kokoukseen. Puheenjohtajan varajäsen Aki Kauppi 
paikalla. 

 

3. Kesän 2024 tapahtumien yhteenveto 
 
Tii Veijola käy läpi kesän 2024 tapahtumat ja toimikunta keskustelee niistä. Esille nousee, 
että Teatteri Niityntallaajien äänentoisto ei toimi ja se on iso ongelma yleisön kannalta, joka 
seuraa näytelmää. Mietitään vaihtoehtoja: ulkopuolinen äänentoisto esityksiin tai uusi 
äänentoistojärjestelmä. Kumpikin vaihtoehto kustantaa melko paljon. Veijola aikoo 
kulttuuriohjaajan ominaisuudessa olla yhteydessä teatteriin äänentoiston osalta. 
 
Toimikunta pohtii yrittäjien järjestämän Uuden perunan juhlan ajankohtaa ja sitä 
selittääkö muun muassa Oulussa yhtä aikaa järjestettävä QStock-festivaali yleisökatoa. 
 
Tyrnävän Taiteiden yön osalta käydään läpi palautetta ja ideoidaan jo tulevaa. 
 
Pohdintaan voisiko tuliesityksen kanssa/jälkeen järjestää pienimuotoisen ilotulituksen 
luvan kanssa tulevina vuosina. Pohditaan tulituksen haittapuolia myös muun muassa sitä 
pelkäävien lemmikkieläinten ym. kannalta.  
 
Vanhatien ravintolaan Taiteiden yönä menneistä osa on saanut pettyä, kun ravintola ei 
olekaan enää ollut auki tai sieltä ei ole saanut enää ruokaa. Todetaan, että tämä ennen 
kaikkea yrittäjän ratkaistava ongelma, esim.  
 
Tänä vuonna Taiteiden yötä varjosti hurja sää, joten tulevia vuosia ajatellen pohditaan jos 
meijerialueen ison pöydän päälle voisi virittää katoksen tai teltan suojaamaan ruokailijoita. 
Tänä vuonna ruokailu tapahtui sään vuoksi poikkeuksellisesti ravintola Pömilän sisällä. 
 
Taiteiden yön ohjelman musiikkipainoitteisuus saanut pääosin kiitosta, mutta korviin on 
kantautunut myös palautetta, että joidenkin mielestä musiikkia olisi ollut liikaa ja se olisi 
ollut liian isolla. Todetaan, että palaute aina moninaista, kuten kuuluukin. Ohjelma on 
tarkoituksella vuodesta toiseen erilainen, mitä pidetään hyvänä asiana. Muistellaan myös, 



että toissavuonna palautetta puolestaan tuli siitä, että musiikkia olisi ollut tuolloin liian 
vähän. 
 
- Kirkossa järjestettiin runonlausuntaa, toimikunnan jäsen Marita Suomela sekä Rita 
Kumpulainen lausuivat Ritan runoja. Jatkossa kaksikko mielellään lausuisi runoja myös 
musiikkiin yhdistettynä.  
 
Ehdotetaan tulevien vuosien ohjelmaksi muun muassa seuraavaa: 
- stand up 
- paneelikeskustelu/väittely jostakin etukäteen annetusta aiheesta 
- Open mic (kuitenkin pari etukäteen sovittua esiintyjää) 
- Lyhyt elokuva auditorioon pyörimään. Esimerkiksi Temmeksen Hiipijä-linja-autosta 
kertova lyhytelokuva nousee esille. 
- Runoilta 

 
Ehdotetaan toteutettavaksi palautekyselyä Taiteiden yön tai muiden tapahtumien jälkeen. 
 
Kehitettävää ja huomioita tulevia vuosia ajatellen: 
 
- Myllykirjastossa järjestetyssä kivien maalaus -työpajassa osallistujina valtavasti ihmisiä, 

jatkossa vastaavissa työpajoissa ohjaaja itse antaa yleisölle värit; vain vanhemman 
kanssa tietyn ikäiset saavat osallistua 

- Helium-palloja jaettaessa muistettava turvallisuus: vain vanhemman kanssa saa pallon 
 
 

4. Syksyn 2024 tapahtumat 
 
Tii Veijola esittelee syysajan tapahtumat ja näyttelyt. 
 
Ravintolapäivä ollut 8.9. Sandran mukaan tapahtuma mennyt mukavasti, eniten käynyt 
tyrnäväläisiä, 38 aikuista. 
 
Marrastulet-festivaali 31.10.-1.11.:  
- Marita kysyy Rita Kumpulaista Marrastuliin lausumaan kanssaan runoja, mahdollisesti 

musiikkia mukana 
- Mahdollisesti Open mic -tilaisuus, ehdotetaan paikaksi Ravintola Pömilää 
- Petri Lampelan levynkansi-näyttely: toivotaan näyttelyn yhteyteen musiikin kuuntelu 

mahdollisuutta. Veijola huomauttaa, että tekijänoikeus-asiat tulevat tässä 
todennäköisesti vastaan. 

- Ehdotetaan Murinaa & maniskaa -bändiä esiintymään  
- Pe 1.11. Meiju, juontajana open mic-tapahtumassa? Pömilä käyttöön ilta-aikaan? 

 

5. Kulttuuripalkinnon saaja 
 
Viimeistään 14.11. oltava tiedossa kulttuuripalkinnon saaja. Päätetään palkinnon saaja 
seuraavassa kokouksessa. Sivistyslautakunnan kokous 14.11.2024, jossa hyväksyvät 
palkinnon saajan. 
 
Katsotaan läpi ehdot kulttuuripalkinnon saajalle sekä käydään läpi listaa aiempina vuosina 
palkinnon saaneista. 
 
Toimikunta listaa ehdotuksensa kulttuuripalkinnon saajaksi vuonna 2024.  
(SALAINEN) 



6. Muut asiat 
 
Suunnitellaan voisiko syksyn ja talven aikana järjestää leffailtoja Meijerikadun auditoriossa. 
Elokuvia voisi luvallisesti näyttää esim. Elonetistä. Toimikunta innostuu ajatuksesta, 
sovitaan, että jatketaan suunnittelua ja järjestetään leffa-iltoja. 
 
Veijola kysyy, onko toimikunnalla ehdottaa joulupukkia Joulunavaukseen ja toimikunnan 
jäsenet antavat muutamia ehdotuksia. 
 

7. Seuraava kokous 
 
Seuraava kokous pidetään 4.11. 2024 klo 16 Myllykirjastossa Kivipirtin kokoustilassa 

 

8. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päättää kokouksen klo 17.47 

 


